
Skolebestyrelsen Engelsborgskolen 

 

Torsdag d. 24. november 2022 klokken 17.00 – 19.30 

 

Lokale: Personalerum, administrationsbygningen 2. sal 

 

Mødeleder: Kristina 

 

Referent: Sasa 

 

Forplejning: Smørrebrød 

 

Deltagere: Kasper Ulf, Tina Svendsen, Anupama Sharma, Andreas Olesen, John 
Poulsen, Louise Worm Henriksen, Kristina Rye Løndsmann, Bettina Kallenbach, 
Martin Steno, Sasa Popovic, Birthe Pedersen, Søren Langkilde, Zainab Bin Waris, Pil 
Medici, Linea Black-Petersen, Victor Vinskov,  

 

Afbud: Louise, Anupama, Pil og Victor 

 

 

1. Meddelelser  
Formand: 

 

 

Ledelse: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der har været afholdt workshop med kontaktforældre. 13. 
november 2022 og næsten alle årgange var 
repræsenteret.  
 

Skolefoto:  mulighed for skolefoto er der stadig for 
medlemmer af bestyrelsen.  
Status af ansættelser: En børnehaveklasselederstilling er 
slået op, da denne lærer har ønsket at varetage stillingen 
den nye opgave med oprettelse af et modtagehold på 0. 
årgang samt undervisning i Velkomst klassen. 
Afdelingslederstillingen: pt. er der to ansøgere, vi 
forventer flere ansøgere.   
Meddelelsesbogen - er en ny it-platform som skal 
implementeres 2023. Det indeholder blandt andet: 
skolehjemsamtale / skolehjem samarbejde. Vi er i proces på 
skolen med dette.  



Elever: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Julefrokost med skolebestyrelsen. Dette er en god tradition, 
som vi håber at alle sb-medlemmer vi støtte op om. Afholdes 
den 13. december og det ordinære møde er kortere. 

 
Elever: Der er blevet arbejdet i forsk. udvalg. I.f.h.t. Snebold 
regler skal justeres, og man ønsker færre regler til 
sneboldkamp. Disse fremlægges til næste elevråd, Martin Steno 
er med i dialogen.  
Vedr. trivsel: ønsker elevrådet at der kommer en udefra og 
fortælle om diagnoser. Der var en diskussion om de indre 
faktorer, der har forbindelse til trivsel.  Eleverne gav udtryk for, 
at svære emner i tages op når man er 25 elever. Elever er 
generelt ikke åbne om egne diagnoser. Bettina besøger 
elevrådet til januar hvor dette drøftes. Hvordan kan forældrene 
understøtte elevernes trivsel? er også et emne i 
skolebestyrelsen.   
Vedr. klassedannelser i 6. klasse, så skal trygheden genstartes 
her i.f.b.m. åbenhed for diagnoser – en opmærksomhed som 
skal tages med i klassedannelsen og afsættet videre i de nye 
klasser.   
Medarbejdere: Der har været afholdt trivselsarrangement, hvor 
vi så da Danmark spillede sin første kamp i VM som vi så 
sammen.     

2. Godkendelse af 
dagsorden  

godkendt 

3. Godkendelse af 
referat fra sidste møde 

godkendt 

4. Tema/principper 
 
Kl. 17.30 – 18.00 
30. min. 
Orientering v. John og Kristina 

Der er blevet afholdt workshop med 
kontaktforældregruppen, som gik rigtigt godt. Man er ved 
at få samlet og der kommer et udkast til vores temaer. Der 
var en gennemgang af temaerne.  

5. Arbejdsgrupper 
 

 

Kl. 18.00 – 18.30 

30. min 

Beslutning v. John og Kristina
  

Der er lavet arbejdsgrupper ud fra temaerne/principper og 
de vigtigste lige nu er vikar og SFO. På hvert tema er der 
en tovholder, som står for arbejdsfordeling. Alle 
repræsentanter fra elevrådet vil gerne deltage i alle 
arbejdsgrupper. Der blev aftalt hvilke elever fra 
skolebestyrelsen der er i de fire arbejdsgrupper.  
Det foreslås at vi bør have fokus på to grupper af gangen 
for at sikre repræsentation i begge grupper. 
Forældre i SB vil udarbejde nogle nyhedsbreve løbende, 
om hvad status er i grupperne.   

6. Årshjul 
 
Kl. 18.30 – 19.00 
30. min 
Drøftelse og Beslutning v. John og 
Kristina 

Der skal laves et årshjul for de temaer vi arbejder med så 
de ikke går i glemmebogen. Her er det vigtigt at vi 
prioriterer hvilke der er vigtige at arbejde med lige nu. Den 
13. dec. fremlægges der et årshjul, samt hvornår der kan 
være et møderul for arbejdet med grøn gruppe (et godt 



sted at være) og brun gruppe (socialt samvær og 
inklusion), som er de to grupper der starter.  

7. Hjemmeside 
 
Kl. 19.00 – 19.15 
15. min 
Orientering v. Martin 

Skabelonen er som kommunens andre skoler, dog er der 
muligheder for justeringer på udtrykket.  
Martin har skiftet billeder ud.  
Martin gennemgår hjemmesiden, og dens 
fortræffeligheder.  
Menupunktet om corona er styret fra forvaltningen. 
Linket til uddannelsesstatistik var særligt interessant da 
data for Engelsborgskolen så meget positive ud.    
Der blev foreslået at der kommer billeder af alle 
bestyrelsesmedlemmer. 

8. Eventuelt 
 

Kl. 19.15 – 19.25 

10. min 

v. Kristina 

Birthe: Bestyrelsen er dialogsøgende og SB er et godt sted 
at deltage. Vi har tillid til SB.   
 

Til næste år er årbogen ikke gratis, og bliver af 
bærerdyghedsmæssige årsager ikke masseproduceret til 
alle , men kan i stedet tilkøbes for et mindre beløb, ved et 
aktivt tilvalg når der bestilles skolefoto.     

9. Til formidling  
 

Kl. 19.25 – 19.30 

5. min.  
v. Kristina 

Intet 

10. Kommende 
punkter 

• Rundvisning på skolen 

 

 

 


